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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

Reģ. Nr. 40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 12 

 
Rīgā, 2021. gada 23. decembrī, pulksten 09:30. 

 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Ivo Čerbakovs, Mārtiņš Ķeņģis, Linards Veide un Uldis Ālītis.  

 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, SIA “White Lion agency” valdes loceklis 
Arnis Lazdiņš.  

 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 

Protokolē: Toms Markss 

 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 

darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. SIA “White Lion agency” iesnieguma izskatīšana par iestāšanos biedrībā "Latvijas 
Riteņbraukšanas federācija" – A. Lazdiņš.  

3.  SIA "Igo Japiņa sporta aģentūra" iesnieguma izskatīšana – T. Markss. 
4. Ziņojums par LRF darbību novembra un decembra mēnešos – T. Markss. 

5. Ziņojums par LRF biroja darba nodrošināšanas budžetu 2022. gadam – T. Markss. 

6. Latvijas Olimpiskās vienības kandidātu 2022. gadam izskatīšana un apstiprināšana – T. 
Markss.  

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 11 
apstiprināšanu. 

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 11 redakciju. 
 

2. SIA “White Lion agency” iesnieguma izskatīšana par iestāšanos biedrībā "Latvijas 
Riteņbraukšanas federācija" – A. Lazdiņš.  

A. Lazdiņš informē padomes locekļus uz uzaicinātos par SIA “White Lion agency” līdzšinējo 
darbību un plānoto darbību nākotnē. A. Lazdiņš norāda, ka SIA “White Lion agency” plāno 

Latvijā organizēt riteņbraukšanas sacensības. A. Lazdiņš norāda, ka uzņēmums plāno piedalīties 
arī konkursā par tiesībām rīkot Latvijas Riteņbraucēju Vienības braucienu. A. Lazdiņš aicina 

padomes locekļus uzņemt SIA “White agency” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija”. 

Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sporta kluba SIA “White Lion agency” darbības 
plāniem. 
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Uzņemt sporta klubu SIA “White Lion agency” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā 

juridisko biedru, nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā. 
 

3. SIA "Igo Japiņa sporta aģentūra" iesnieguma izskatīšana – T. Markss. 
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar SIA “Igo Japiņa sporta 
aģentūra” iesniegumu, kurā lūgts LRF padomei pārskatīt plānoto Latvijas Riteņbraucēju 
Vienības brauciena organizēšanas maksu laika posmā no 2022. – 2024. gadam. T. 
Markss norāda, ka pārskatīšana tiek aicināta pēdējo divu gadu kraso dalībnieku 
samazinājumu dēļ valstī noteiktajiem ierobežojumiem, lai samazinātu vīrusa “Covid – 
19” izplatību. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par SIA “Igo Japiņa sporta 
aģentūra” iesniegumu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 

3.1. Grozīt Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena organizēšanas tiesību sadarbības 
līguma projekta redakcijas 3.1. punktu, nosakot to sekojošā redakcijā: Noteikt bāzes 
finansējumu organizēšanas maksai 5000.00 EUR apmērā dalībnieku skaitam līdz 3000. 
Bet par katru nākamo dalībnieku virs 3000 EUR, noteikt papildus maksu 2 EUR 
apmērā. 
3.2. Uzdot T. Marksam veikt grozījumus Latvijas Riteņbraucēju Vienības brauciena 
organizēšanas tiesību sadarbības līguma projekta redakcijā.  
 
4. Ziņojums par LRF darbību novembra un decembra mēnešos – T. Markss. 
T. Markss veic ziņojumu par LRF darbību novembra un decembra mēnešos, norādot uz 
sadarbību ar Latvijas Sporta federāciju padomi, Latvijas Olimpisko komiteju un Izglītības 
un zinātnes ministriju. T. Markss informē par situāciju ar sponsoru, kā arī sadarbības 
partneru piesaisti 2022. gada sezonai. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF 
darbību novembra un decembra mēnešos.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai T. Marksa ziņojumu.  

 

5. Ziņojums par LRF biroja darba nodrošināšanas budžetu 2022. gadam – T. 
Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF budžeta projektu 2022. 
gadam. T. Markss norāda, ka ieņēmumu sadaļa, ņemot vērā Latvijas Olimpiskās 
komitejas pamatdarbības nodrošināšanas finansējuma samazinājumu, būs mazāka. 
Padomes locekļi diskutē par LRF 2022. gada biroja nodrošināšanas ieņēmumu un 
izdevumu pozīcijām.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
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6. Latvijas Olimpiskās vienības kandidātu 2022. gadam izskatīšana un 
apstiprināšana – T. Markss.  
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF valdes sagatavoto 
sportistu sarakstu, kas iekļaujams Latvijas Olimpiskās vienības (LOV) sastāvos 2022. 
gadam. T. Markss iepazīstina ar katra sportista sasniegtajiem rezultātiem, pamatojot 
iekļaušanu LOV sastāvā. T. Markss norāda, ka pēc sagatavotā iesnieguma Latvijas 
Olimpiskajai komitejai (LOK), saņemta vēl viena papildus LOV bronzas sastāva 
sportista vieta. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LOV sastāvos iekļaujamajiem 
riteņbraukšanas veidu sportistiem.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
6.1. Apstiprināt LRF valdes sagatavoto LOV sastāvos iekļaujamo riteņbraukšanas veidu sportistu 

sarakstu.  
6.2. Uzdot T. Marksam iesniegt LOK padomes apstiprināto LOV sastāvos iekļaujamo 

riteņbraukšanas veidu sportistu sarakstu.  
 

 

Padome darbu beidz pulksten 11:00. 
 

 
Sandis Āķis       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 

 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      

Ivo Čerbakovs      
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
 

Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 

 
Linards Veide 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

 
 

 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
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Protokolists Toms Markss   ____________________________ 


